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Dato: 02.11.2016 
Tid: 17.00-18.00 

Sted: Københavns Kommune, Kultur og 
Fritidsforvaltningen. 

Mødedeltagere: DBU København var repræsenteret ved Jan 
Kristiansen og Søren Hemmingshøj  
Følgende boldklubber repræsenteret: 

 Boldklubben FIX v. Sune Blom 

 Brønshøj Boldklub v. Dennis Kjeldsen og 
Jan Juul Jørgensen 

 Boldklubben Union v. Bo Sten Hansen 

 Bispebjerg Boldklub v. Kasper Larsen og 
Thomas Ottosen 

 KFUMs boldklub v. Thomas Sørensen og 
Peter Svendsen 

 Husum Boldklub v. Henrik Olsen 
Fra Københavns Kommune deltog fritidschef Mads 
Kamp Hansen og Michala Ahn Hultberg. 

  
  
 
I Budget 2017 er der afsat 9,2 mio. kr. til omlægning af stadionbanen 
på Tingbjerg Idrætspark til kunstgræs. På udvalgsmøde d. 29. 
september 2016 besluttede Kultur- og Fritidsudvalget at Kultur- og 
Fritidsforvaltningen skal vende tilbage med forslag til placering af en 
kunstgræsbane med lys. 
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Udmelding fra klubberne på placering af en kunstgræsbane med lys: 
 

Boldklubben FIX: 

Ønsker følgende placering: 
1. Gadelandet. 
2. Træningsanlægget i Tingbjerg Idrætspark (bane 3). 

 
Argumentation for ovenstående placering: Midlerne er oprindelig 
givet til FIX, hvorfor FIX skal tilgodeses i placering af banen.  
 
Brønshøj Boldklub:  

Ønsker følgende placering: 
1. Gadelandet.  
2. Træningsanlægget i Tingbjerg Idrætspark (bane 3). 

 
Argumentation for ovenstående placering: Bevillingen er i sin tid 
givet til FIX, som har den største ungdomsafdeling af samtlige lokale 
klubber, og som ikke har egen kunstgræsbane, derfor bakker Brønshøj 
op om, at FIX tilgodeses. 
 
Boldklubben Union  
Ønsker følgende placering: 

1. Gadelandet. 
2. Træningsanlægget i Tingbjerg Idrætspark (bane 3). 

 
Argumentation for ovenstående placering: Union bakker op om, at 
kunstgræsbanen skal komme FIX til gode. 
 
Bispebjerg Boldklub: 

Ønsker følgende placering: 
1. DSB grund i Bispebjerg. 

 
Argumentation for ovenstående placering: Bispebjerg ønsker generelt 
mere banetid, og foreslår ovenstående bane. Klubbens behov kan dog 
godt løses af mere spilletid på andre baner. 
 
KFUM’s boldklub: 
Ønsker følgende placering: 

1. Emdrupparken – gerne bane 2. 
 
Argumentation for ovenstående placering: Omlægning til kunstgræs 
giver mere spilletid. 
 
Husum Boldklub 

Ønsker følgende placering: 
1. Gadelandet. 
2. Træningsanlægget i Tingbjerg Idrætspark (bane 3). 
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Argumentation for ovenstående placering: Hususm bakker op om, at 
kunstgræsbanen skal komme FIX til gode. 
 
Forhold ved de foreslåede baner. 
 
Gadelandet 
Mulige brugere: Brugerbestyrelsen Tingbjerg bestående af 
Boldklubben FIX, Husum Boldklub og Brønshøj Boldklub. 
Nærmeste kunstgræsbane: Tingbjerg Idrætspark. 
Merkapacitet ved kunstgræs: 32 timer/ugen.  
 
Tingbjerg Idrætspark – uden for stadion på træningsanlægget 
(bane 3) 
Mulige brugere: Brugerbestyrelsen Tingbjerg bestående af 
Boldklubben FIX, Husum Boldklub og Brønshøj Boldklub. 
Nærmeste kunstgræsbane: Tingbjerg Idrætspark. 
Merkapacitet ved kunstgræs: 20 timer/ugen i vinterhalvåret. 
 
DSB grund i Bispebjerg: 
Mulige brugere: Bispebjerg Bolsklub, Volvox. 
Nærmeste kunstgræsbane: Mimersparken, Ryparken. 
Merkapacitet ved kunstgræs: 56 timer/ugen hele året. 
 
Emdrupparken: 
Mulige brugere: KFUMs boldklub. 
Nærmeste kunstgræsbane: Emdrupparken. 
Merkapacitet ved kunstgræs: 20 timer/ugen i vinterhalvåret.  
 
Vanløse Idrætsklub: 
Mulige brugere: Vanløse IF, FC Damsø. 
Nærmeste kunstgræsbane: Vanløse Idrætsklub. 
Merkapacitet ved kunstgræs: 34 timer/ugen året rundt  
 
 

Medlemstal for de forskellige klubber (leveret af DBU København) 
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Udmelding fra DBU København 
Banen foreslås placeret, hvor den giver mest spilletid. Af de 
ovenstående baner pegede DBU København umiddelbart på 
Gadelandet og Vanløse Idrætsklub (hvis banen havde stadionbane som 
efternavn). 
 
Videre proces 
Forvaltningen arbejder videre på en indstilling, som forventes forelagt 
politikerne i december 2016 eller januar 2017.  
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